
Rád bych se podílel na tom, aby naše fakulta byla nadále rozmanitým místem, kde dochází 
ke vzájemné inspiraci a spolupráci. Aby zvyšovala svoji bezbariérovost vůči všem 
talentovaným jedincům a vytvářela vhodné a příjemné prostředí pro práci svých studentů i 
zaměstnanců.

Chtěl bych využít své zkušenosti ze studia programování na ČVUT ke zlepšení přehlednosti 
a organizovanosti interních systému jako jsou kos, webové stránky a rezervační systém 
místností, což by mohlo částečně pomoct i palčivému problému nedostatku učebních 
prostor.

V neposlední řadě bych chtěl rozvíjet ekologickou udržitelnost fakulty a iniciovat diskuzi nad 
dalšími důležitými tématy jako je v současnosti například manželství pro všechny. AS DAMU 
by podle mě měla dále aktivně podporovat veškeré studentské činnosti, které přispívají k 
pozitivní změně v naší společnosti.


